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Το Διοικητικό Συμβούλιο αφού έλαβε αποφάσισε ομόφωνα να 
υποβληθεί άμεσα αίτημα για πραγματοποίησης συνάντησης με 
την ΚΕΔΕ και την ΠΟΕ-ΟΤΑ με θέματα την υποστελέχωση, τη 
συνεχή ανάθεση νέων αρμοδιοτήτων χωρίς την μεταφορά των 
αντιστοίχων πόρων και προσωπικού, την ελλιπή θεσμική 
κατοχύρωση και η συνεχή αύξηση του αριθμού των 
ωφελούμενων τους δημιουργούν μια εκρηκτική κατάσταση στις 
Κοινωνικές Υπηρεσίες των Δήμων 
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